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ACTA DEL CONSELL (184) DEL DEPARTAMENT DE FINANCES I 

COMPTABILITAT 

Núm. de la sessió: 184 

Data: 12 de novembre de 2020 

Hora: 13:00 h 

Lloc: seminari C1-134 

 

Nombre total de membres del Consell: 34, dels quals 32 son assistents al consell i 2 son 

absents. 

 

 

Relació d’assistents (Reunió Virtual) (18): 

Alcarria Jaime, José 

Alemany Palomo, Núria 

Aragó Manzana, Vicent  

Arnau Paradís, Andreu 

Barrachina Monfort, Alejandro  

De Mingo López, Diego Víctor 

Fernández Izquierdo, Mª Ángeles  

Gill de Albornoz Noguer, Belén  

Lafuente Luengo, Juan Ángel 

Martínez Ramos, Miguel 

Maset Llaudes, Mª Amparo 

Matallín Sáez, Juan Carlos  

Nieto Soria, Mª Luisa 

Pucheta Martinez, Mª Consuelo 

Rivera Lirio, Juana Mª 

Salvador Aragó, Enrique 

Silvestre Capilla, Fermín 

Soler Domínguez, Amparo  

 

Relació d’absents: (16) 

Balaguer Coll, Mª Teresa (excusa absència) 

Balaguer Franch, Rosario (excusa absència) 

Cabedo Semper, J. David (excusa absència) 

Dobrota, Carmen  

Domínguez Catalá, Sergio 

Escrig Olmedo, Elena (excusa absència) 

Ferrero Ferrero, Idoya (excusa absència) 

Fuertes Fuertes, Iluminada (excusa absència) 

Marco Gual, Mª Amparo (excusa absència) 

Masanet Llodrá, Mª José (excusa absència) 

Muñoz Torres, Mª Jesús (excusa absència) 

Rodriguez Gallego, Roberto  

Sales Calpe, Ricardo 

Sorribas Gómez, Félix Miguel (excusa absència) 

Tirado Beltrán, José Miguel  
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Vico Martínez, Antonio  

 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 183). 

L’acta de la sessió 183 no s´aprova per falta de document. 

 

2. Informe del director. * 

Atès que el GOC no permet intervenir virtualment, el Director del departament ha convocat un 

Google Meet per a desenvolupar els punts 2, 3, 4, 7 i 8 de l’ordre del dia. 

 

El director informa els barems de contractació/renovació dels professors associats. 

 

El Director informa que els horaris de les portes dels despatxos del professorat seran substituïts 

per codis QR, que duran a la pàgina personal de cadascun dels professors i professores en la web 

del departament. En el cas que en un mateix despatx estiga més d’un professor o professora, el 

codi QR durà a la pàgina del departament. 

 

El director informa sobre la conveniència de substituir els cartells dels taulers per informació 

actualitzada. Suggerirà al professorat diverses possibilitats i convida al consell a col·laborar amb 

idees sobre la informació que podria figurar als taulers del departament. 

 

3. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions. * 

El professor Juan Ángel Lafuente informa sobre la convocatòria extraordinària dels treballs de 

final de grau, i que ara es poden gestionar mitjançant l’IGLU. Atès que encara no s’ha incorporat 

l’anti plagi, esperarà que estiga habilitat, pot ser a la propera convocatòria, per a gestionar 

d’aquesta manera els TFG. 

 

4. Informe sobre modificacions del Grau en Finances i Comptabilitat. * 

El Director del departament informa que la Vicerectora d’Estudis (Isabel Izquierdo) s’ha reunit 

amb els vici degans de titulació dels Graus de Administració d’Empreses, Economia, Finances i 

Comptabilitat per a plantejar la renovació del tri-grau, i indica que aquest pot ser el moment de 

realitzar i consensuar canvis en el nostre grau.  

Explica la situació respecte als alumnes matriculats en el nostre grau detalladament, amb 

informació sobre els que demanen el grau en primera i segona opció i la taxa d’abandonament. 

Respecte al grau es plantegen tres possibles escenaris: 

- 1 grup de FICO, 1 grup de Economia i 3 grups de ADE (contingut de l’antiga 

Administració i Direcció d’Empreses) 
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- 1 grup de Economia i 4 de ADE (es perd el grau en FICO) 

- 1 grup de Economia, 1 grup de FICO i 1 grup de màrqueting/comercialització de mercats, 

i 2 grups de ADE 

 

El Director indica que tinguem problemes per a cobrir les places de pràctiques d’empresa perquè 

després les empreses demanen estudiants amb formació de finances i comptabilitat per a cobrir 

llocs de treball. 

S’obri un debat per a comentar els efectes de les tres possibilitat en el Departament., i es destaca 

la possibilitat de perdre un grup de FICO. 

Es planteja la possibilitat d’acudir a consultors externs neutrals per a valorar la viabilitat del grau 

en finances i comptabilitat. 

El Director demana als membres del consell que  pensen sobre quin pot ser l’escenari a seguir: 

avantatges, inconvenients, possibilitats, etc. 

 

5. Aprovació, si escau, del barem de contractació del professorat associa 

laboral. 

S’han incorporat les informes de Docentia dels últims cinc anys per a baremar tant la nova 

contractació com la renovació, atès què es tracta d’una valoració objectiva. Es demana que es vote 

al GOC fins a les 15:00 hores. 

La proposta s’aprova per assentiment. Aquesta votació és la que es considera adequada més enllà 

de les votacions realitzades per alguns membres del departament  a través del GOC. 

 

6. Aprovació, si escau, del barem de renovació del professorat associa laboral.  

S’han incorporat les informes de Docentia dels últims cinc anys per a baremar la renovació de 

contractes, atès què es tracta d’una valoració objectiva, seguint la idea del punt anterior. Es 

demana que es vote al GOC fins a les 15:00 hores. 

La proposta s’aprova per assentiment. Aquesta votació és la que es considera adequada més enllà 

de les votacions realitzades per alguns membres del departament  a través del GOC. 

 

7. Qüestions de tràmit. * 

No n’hi ha cap intervenció. 

 

8. Torn obert de paraules. * 

No n’hi ha cap intervenció. 
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*Aquests punts de l’ordre del dia s’han realitzat mitjançant reunió del consell del departament el 

dia 12 de novembre de 2020 a les 13:00 hores. La resta de punts s’ha tractat mitjançant reunió 

amb el GOC, per aquesta raó l’acta del GOC correspon exclusivament a aquests punts. Tanmateix, 

les votacions dels punts 1, 5 i 6 s’han realitzat en la reunió en línia, a banda de les votacions 

recollides al GOC. La documentació requerida en aquests punts ha sigut penjada al GOC. 

 

 

 

 

 

 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

14:40 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

  

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


